
 1 

Projekt 

 

Protokół Nr XXXIV/2017 

 

z sesji Rady Powiatu w Myśliborzu odbytej w dniu 28 lutego 2017 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu, przy ul. Północnej 15. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 16
00

, a zakończyły o godz. 2
15

.   

 

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Ligenza dokonała otwarcia XXXIV sesji Rady Powiatu                       

w Myśliborzu.  

Powitała radnych, Starostę Myśliborskiego, zaproszonych gości i mieszkańców Powiatu 

Myśliborskiego. 

 

Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności (załącznik Nr 1 do protokołu) 

stwierdził, że w obradach udział bierze 18 radnych, co upoważnia Radę do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 2 do protokołu 

 

 

Ad.2 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: ustalenie porządku XXXIV sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu. 

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

zapytała, czy są pytania bądź uwagi do tak przedstawionego porządku sesji?  

 

Wicestarosta – Mariusz Norsesowicz 

zaproponował wprowadzenie do porządku sesji dodatkowego projektu uchwały w sprawie 

projektu dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju 

szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu Myśliborskiego. 

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

przystąpiła do głosowania wprowadzenia do porządku sesji punktu zgłoszonego przez 

Wicestarostę Powiatu w Myśliborzu.  

 

Za wprowadzeniem do porządku sesji jako punkt 10.3. projektu uchwały w sprawie projektu 

dostosowania sieci szkół Ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego, 

wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i 

specjalnych na terenie Powiatu Myśliborskiego głosowało 16 radnych, przeciw - 0, 2 radnych 

wstrzymało się od głosu.  

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 
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Starosta Powiatu – Danuta Patkowska 

poprosiła o wyjaśnienie dlaczego w porządku sesji został ujęty punkt dot. przyjęcia protokołu z 

XXVI sesji Rady Powiatu w Myśliborzu, ponieważ nie jest to zgodne ze statutem. 

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

przekazała, że poddała do przyjęcia przez radnych protokół w związku z tym, że przekazała 

protokół wszystkim radnym do zapoznania  po 30 dniach kiedy został przygotowany. Protokół 

nie był podpisany i zwróciła uwagę na to, że w protokole istnieje zapis; „stanowisko radnych 

stanowi załącznik nr 3”. Niestety tego załącznika do dnia dzisiejszego nie widziała i prosiła 

żeby wykreślić ten zapis. Przekazała, że z uwagi na powyższe i zapytania Wicestarosty chciała 

przekazać, że w związku z Wicestarosty zapytaniem, zwróciła się do radnych poprzez 

umieszczenie w porządku obrad żeby radni zdecydowali co zrobić z nie istniejącym 

załącznikiem. Dlatego prosi żeby Rada zdecydowała, czy ten protokół powinien zawierać 

załącznik nr.3  

 

Radna  - Urszula Sawicka 

zgłosiła wniosek o wykreślenie z treści protokołu zapisu cyt: „ Odczytane stanowisko grupy 

radnych Rady Powiatu w Myśliborzu do projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Starosty Myśliborskiego stanowi załącznik nr 11 do protokołu” 

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

przekazał, że  pracami Rady  kieruje Przewodniczący, Biuro Rady jest od wykonywania 

poleceń, Przewodniczący decyduje jak zaprotokołować sesję. Jeśli jest załącznik to proszę  go 

teraz pokazać. Jeśli nie ma załącznika to nie należy go wpisywać do protokołu.  

Zapytał, czy prawdą jest, że ukazują się protokoły z sesji bez podpisu przez Przewodniczącego 

Rady.  

 

Radny – Arkadiusz Mazepa 

przekazał, że wydrukował z BIP  protokół z XXVI sesji, na ostatniej stronie nie ma w swojej 

nazwie, że jest to projekt. Jakim zwyczajem to się stało, że protokoły, które nie zostały przejęte 

na sesji są opublikowane. Poza tym, że brakuje podpisu Przewodniczącej Rady.  

 

Sekretarz Powiatu – Stanisław Gacek 

przekazał, że statut reguluje kwestie protokołu, zgodnie ze statutem 30 dni po sesji protokół 

powinien być napisany i radni mają 15 dni czasu na wniesienie poprawek do protokołu. Nikt z 

radnych nie wniósł poprawek do protokołu.  

Zgodnie ze statutem wszystkie dokumenty złożone podczas sesji na ręce Przewodniczącego 

stanowią załącznik do protokołu. Państwo  nie przekazaliście tego stanowiska, które podczas 

sesji zostało złożone na ręce Przewodniczącego Rady. 

Przewodniczący Rady podejmuje decyzje co podpisuje.  

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

przekazała, że odkąd wybrana została na Przewodniczącego Rady żadnego protokołu nie było. 

Wystąpiła z pismem o interwencje w tej sprawie. Żadnej odpowiedzi nie uzyskała.  

Sekretarzowi, przekazała, że  rozdz. 5 statutu. Par 50 wskazuje, że  z przebiegu sesji sporządza 

się protokół, który w szczególności powinien zawierać podpis Przewodniczącego Rady i 

protokolanta oraz załącznik w formie nagrania na nośniku cyfrowym. Kilka dni temu, pierwszy 

raz przekazano mi z Biura rady 6 czy 7 protokołów na raz. Wszystkie protokoły zostały 

opublikowane bez informowania Przewodniczącego Rady Powiatu.  

Jeżeli chodzi o przedmiotowe stanowisko radnych, to pani w Biurze Rady oświadczyła, że nie 

ma nagrania, bo zawiódł sprzęt, ale powołuje się w protokole, że jest jakiś nośnik. Przekazała, 
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że w tej sprawie  korespondowała z Sekretarzem na temat nośnika, ale jak mi wskazał, że 

posiada nośnik to mi już nie odpowiedział jakie było źródło pozyskania tego nośnika.  

 

Radny – Ferdynand Łukasik 

zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji i  przeniesienie tego punktu do dyskusji  po podjęciu 

uchwał.  

 

Radca Prawny - Tomasz Domina 
wyjaśnił, że radny zgłosił dwa wnioski;  o zamknięcie dyskusji i przesunięcie tego punktu. W 

związku z powyższym należałoby przegłosować wniosek dalej idący, w tej sytuacji wniosek o 

przesunięcie tego punktu. 

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

przystąpiła do głosowania wniosku radnego F.Łukasika. 

W wyniku głosowania dotychczasowy punkt 3 został przeniesiony do punktu  porządku sesji 

jako punktu 10.4.  

Przewodnicząca Rady nie odczytała wyniku głosowania.  

 

Kolejno,  

Radny – Wojciech Wojtkiewicz  

zaproponował wprowadzenie do porządku sesji dodatkowego projektu uchwały w sprawie 

stwierdzenia wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

zaproponowała żeby wprowadzenia projektu uchwały dokonć w punkcie 3 porządku.  

Przystąpiła do głosowania wniosku radnego W. Wojtkiewicza.  

Za wprowadzeniem do porządku sesji jako punkt 3 projektu uchwały w sprawie stwierdzenia 

wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu głosowało 12 radnych, przeciw - 

7, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

ogłosiła 2 minuty przerwy technicznej.  

 

Po przerwie,  

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

poprosiła, aby głos zabrał  zastępca Dyrektora Ośrodka Ruchu Drogowego Zdzisław Witos.  

 

Zastępca Dyrektora Ośrodka Ruchu Drogowego - Zdzisław Witos 

podziękował, radnym Rady Powiatu w Myśliborzu za to, że tak szybko i skutecznie podjęła 

uchwałę w sprawie utworzenia oddziału terenowego oddziału Ośrodka Ruchu Drogowego w 

Barlinku. Przekazał, że inwestycja jest duża, wymaga dużych nakładów finansowych, które 

leżą po stronie Ośrodka Ruchu Drogowego w Szczecinie. Poinformował, że prace są 

zaawansowane i od 3 lipca br,. Ośrodek Terenowy w Barlinku powinien już zacząć 

funkcjonować.  
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Ad. 3 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie stwierdzenia wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

poprosiła o zgłaszanie kandydatur na Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu.  

 

Radny – Wojciech Wojtkiewicz 

zgłosił kandydaturę radnego Arkadiusza Mazepy 

 

Radny – Arkadiusz Mazepa   

wyraził zgodę na kandydowanie  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

zgłosiła kandydaturę radnego Zygmunta Siarkiewicza. 

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

nie wyraził zgody na kandydowanie. 

 

Przewodnicząca  Rady poprosiła o zgłaszanie kandydatów do komisji Skrutacyjnej.  

 

Radna  - Wioletta Drzewińska 

do pracy w komisji skrutacyjnej zgłosiła radną Urszulę Sawicką. 

 

Radna  - Urszula Sawicka  

wyraziła zgodę do pracy w Komisji. 

 

Radny – Krzysztof Mrzygłód 

do pracy w komisji skrutacyjnej zgłosił radną Wiolettę Drzewińską 

 

Radna  - Wioletta Drzewińska 

wyraziła zgodę do pracy w Komisji. 

 

Radna – Urszula Sawicka 

zgłosiła radnego Roberta Dudka. 

 

Radny - Robert Dudek  

wyraził zgodę do pracy w Komisji.  

 

Za trzyosobowym składem komisji głosowało – 17 radnych, przeciw  - 0, 1 radny wstrzymał się 

od głosu.  

Za składem komisji skrutacyjnej w osobach: radna U.Sawicka, Radna Wioletta Drzewińska  i 

radny Robert Dudek  głosowało – 18 radnych, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

W związku z tym Przewodnicząca Rady poprosiła Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do 

pracy i przygotowanie kart do głosowania w ciągu 10 minutowej przerwy.  

 

d) przeprowadzenie głosowania tajnego, 

 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej - Urszula Sawicka  

przedstawiła zasady głosowania. (Załącznik Nr 3 do protokołu.) 
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Przekazała, że radni będą wyczytywani z listy z  imienia i nazwiska i proszeni  

o  podchodzenie do urny i wrzucanie kart do głosowania.  

 

Po przeprowadzonym głosowaniu Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę na 

obliczenie głosów i podanie wyników głosowania przez Komisje Skrutacyjną. 

 

Karty do głosowania na Wiceprzewodniczących Rady Powiatu stanowią załącznik Nr 4 do 

protokołu. 

 

e)   podjęcie uchwały stwierdzającej wybór Wiceprzewodniczących Rady Powiatu. 

 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej - Urszula Sawicka 

odczytała protokół z wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu. (załącznik 

Nr 5 do protokołu) 

Przekazała, że za wyborem radnego Arkadiusza Mazepy głosowało 11 radnych, przeciw – 7, 1 

radny wstrzymał się od głosu. W związku z tym radny Arkadiusz Mazepa  został wybrany na 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu.  

 

Radna – Wioletta Drzewińska 

zgłosiła autopoprawkę w podstawie prawnej do projektu uchwały w sprawie stwierdzenia 

wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu. W podstawie prawnej należy 

wpisać prawidłowy  publikator; Dz. U. z 2015 r. poz. 1445 ze zm.  

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

przystąpiła do głosowania. 

Za autopoprawką głosowało – 15 radnych, przeciw – 3,nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

odczytała projekt uchwały stwierdzający wybór Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w w/w sprawie głosowało 16 radnych, przeciw -  

2 radnych, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 1 radny nie brał udziału w głosowaniu.  

 

Uchwała Nr XXXIV/185/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 28 lutego 2017 roku  

w sprawie stwierdzenia wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu 
została podjęta. (załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Ad. 4  

Przystąpiono do kolejnego punktu: Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

Udzieliła głosu Pani Adriannie Olejarz – Dolacińskiej Przewodniczącej Związków 

Zawodowych przy DPS w3 Myśliborzu.  

 

Przewodnicząca Związków Zawodowych przy DPS w3 Myśliborzu – Adrianna Olejarz-

Dolacińska 

przekazała, że na Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego złożyła wniosek 

dotyczący współpracy Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu z  Centrum Usług 

Wspólnych. Były to  przemyślenia pracowników DPS i związków zawodowych.  
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Przekazała, że pracownicy Domu Pomocy Społecznych nie są zadowoleni ze współpracy z 

Centrum Usług Wspólnych. Błędem jest, że DPS został podłączony do CUW z dniem                    

1 sierpnia. Zgłaszaliśmy, żeby DPS nie był od razu przyłączony do CUW.  

Jednym z zarzutów do współpracy z CUW jest to, że żadne przetargi na rok 2017 nie zostały 

przygotowane do końca 2016 roku.  

Nie jest prawdą że wszystkie zadania wykonuje CUW, bo takie same prace wykonywane są 

również w DPSie.  

Jako DPS chcemy się odłączyć od struktur Centrum Usług Wspólnych. Prosimy o to, żeby do 

placówki wróciła główna księgowa i kadrowa.  Zarzutów wcześniej wobec nas nie było.  

Ponadto przekazała, że Centrum Usług Wspólnych nałożył  na pracowników więcej 

obowiązków.  

Na koniec zawnioskowała o wyłączenie Domu Pomocy Społecznej ze struktur  Centrum Usług 

Wspólnych. 

 

Radna  - Wioletta Drzewińska 

odczytała swoje interpelacje. (Załącznik Nr 7  do protokołu) 

1. Jaki jest przewidywany wynik finansowy spółki za 2016 rok - wyliczenia na koniec lutego 
? 
2. Co jest przyczyną straty? Jakie kroki podjął Zarząd Spółki i Zarząd Powiatu , aby zapobiec 

przesłankom upadłości Szpitala w Dębnie? 
3. Jakie oddziały generują stratę i jakie kroki podjął Prezes, żeby zmniejszyć rosnące straty na 

oddziałach? 
4. Ile wynoszą zobowiązania wymagalne Spółki na koniec roku 2016? 
5. Czy Szpital terminowo opłaca składki ZUS? 
6. Czy istnieje ryzyko nie wypłacenia w terminie wynagrodzeń dla pracowników Szpitala? 
7. Czy to prawda, że dostawcy wstrzymują dostawę leków i niezbędnych materiałów? 
8. Z czego pokryto stratę z roku ubiegłego 2015 ? 
9. Z czego planuje Prezes pokryć stratę roku 2016? 
10. Jakie są konsekwencje nie pokrycia straty za rok 2016 ? 
11. Ile kosztowała Szpital zmiana nazwy ? 
12. Czy oprócz zmiany nazwy coś jeszcze zmieniło się w Szpitalu w Dębnie? 
13. Proszę podać wysokość pensji zasadniczej pielęgniarki w Szpitalu w Dębnie z 30 letnim 

stażem pracy. 
14. Czy prawdą jest, że na oddziałach szczególnie Internie brakowało pielęgniarek? Co zrobił 

prezes Szpitala w Dębnie, by rozwiązać ten problem? Co się stanie, gdy doświadczone, 
słabo 
zarabiające pielęgniarki rozwiążą umowę o pracę ze Szpitalem? 

15. Mieszkańcy Dębna zgłaszają, że Poradnia Urologiczna jest całkowicie płatna przez 
pacjentów. 
Mieszkańcy Dębna czują się oszukani myśląc, że wizyta w Poradni jest nieodpłatna. 
Dlaczego 
zmuszani są do zapłaty w tym przypadku? 

16. Czy na terenie Szpitala w Barlinku też pacjenci płacą za wizyty w Poradniach? 
17. Kiedy mieszkańcy Dębna będą mieli dostęp do nocnej i świątecznej opieki w naszym 

Szpitalu? 
18. Skoro Spółka osiąga stratę, czy nie byłoby zasadnym zmniejszyć tak wysokie 

wynagrodzenie 
Prezesa Spółki w Dębnie? Czy nie byłoby zasadnym, przywrócenie wynagrodzenia 
Prezesa 
Szpitala w Dębnie do obecnego poziomu dopiero po uzyskaniu dodatniego wyniku 
finansowego ? 

19. Proszę, by Starosta uzasadnił pobieranie tak wysokiego wynagrodzenia przez Prezesa 



 7 

Szpitala w Dębnie? 
20.   Kto podpisał umowę z takim wynagrodzenie dla Prezesa Spółki? 

      21. Czy Wydział Komunikacji, Inwestycji Dróg posiada opracowaną dokumentację techniczną 

remontu drogi powiatowej z Różańska do Dyszna? 

 

Więcej interpelacji nie zgłoszono. 

 

Ad. 5 

Odpowiedzi na interpelacje  i zapytania radnych. 

 

Prezes szpitala w Dębnie – Oskar Skiba 

przekazał, że poradnia neurologiczna nie posiada kontraktu z NFZ, działa na zasadach 

komercyjnych. Wobec tego podlega opłacie.   Najważniejszą kwestią był fakt uruchomienia tej 

poradni.  

Zmiana nazwy szpitala  nic nie kosztowała szpitala poza opłatą notarialną.  

Jeżeli chodzi o kwestie finansowe; prognozowana strata na koniec roku 2016 będzie 

wynosiła 2.380.000 zł odejmiemy od tego amortyzację to netto będzie na poziomie 1.700.000 

zł. Jest to wynik lepszy od roku 2014  o blisko 400.000 zł.   

Szpital w Dębnie nie zalega z wypłatami, wszyscy pracownicy dostają wynagrodzenia na 

czas, nie ma zadłużenia w   ZUSie, wszystkie zobowiązania publiczno-prawne regulowane są 

na bieżąco. 

Zobowiązania wobec dostawców szpitala na koniec roku wynosiły 1.160.000 zł. 

zobowiązania wymagalne wynosiły 730.000 zł. Przyhamowany został wzrost zobowiązań 

zarówno ogólnych jak i wymagalnych.  

Realizacja wyniku finansowego na poszczególnych oddziałach i poradniach kształtowała 

się w sposób zróżnicowany; oddział wewnętrzny na plusie 500.000 zł, chirurgia minus 

1.000.000 zł., położniczo – ginekologiczny minus 1.000.000 zł. To jedyny oddział,  który nie 

realizował w 100% kontraktu z powodu małej ilości  porodów. Podjęliśmy działania w celu 

wypromowania tego oddziału, otwarcie szkoły rodzenia i inne czynności w celu pozyskania 

ilości porodów.  

  Istotą podejmowanych działań jest dostarczenie nowych rodzajów usług mieszkańcom 

powiatu, żeby szpital więcej zarabiał. W II połowie br. w porównaniu do 2015 roku 

zwiększyliśmy sprzedaż o ponad 600.000 zł. były w tym również działania komercyjne.  

Trudno wyhamować koszty jeżeli są one w dużej mierze dyktowane poprzez warunki 

rynkowe, nie ma sytuacji żeby ktoś odmówił dostaw towarów lub usług.  

Zostały opracowane projekty i kosztorysy działań modernizacyjno – remontowych, które 

mają przysporzyć szpitalowi dodatkowych powierzchni, przebudowa rejestracji, sterylizator 

ni, części powierzchni rehabilitacji. Odebrano projekt architektoniczny przebudowy budynku 

B. Przygotowano projekt stacji uzdatniania wody, który został złożony do Wojewódzkiego  

Funduszu  Ochrony Środowiska. Są ogromne szanse na uzyskanie z  tego Funduszu kwoty 

800.000 zł. Przygotowano projekt rozbiórki budynku C, który jest w złym stanie. Opracowano 

dokumentację, został rozpisany przetarg. Prowadzone są rozmowy nt. kompleksowego 

zagospodarowania terenu szpitala. Zakupiono dla szpitala sprzęt o wartości ponad 200 tys. zł, 

między innymi z otrzymanej dotacji. Szpital jest dobrze wyposażony, posiada dobry sprzęt. 

Przyjęto również darowizny, m.in. wyposażenia łóżka i szafek i dla zakładu opiekuńczego od 

wielkiej orkiestry świątecznej pomocy.  Została zamontowana nowa centrala telefoniczna. 

Reaktywowaliśmy fundację Samarytanin, która powołana została w 2006 roku.  

Szpital ma podpisane kontrakty z NFZ do czerwca 2017 roku, reforma została przesunięta 

do 1 października br.  

Najprawdopodobniej, opieka świąteczna nocna będzie zawarta w nowym ryczałcie jakie 

Szpital w Dębnie otrzyma. Tam będą dodatkowe środki dla lekarzy i pielęgniarek na obsługę 

nocnej i świątecznej opieki. Oba szpitale w Barlinku i w Dębnie znajdą się w sieci. Mamy 
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dużą szansę aby Dębno od jesieni miało opiekę świąteczna nocną. Będziemy mieli wówczas 

możliwość w startowaniu w konkursach na dodatkowe usługi.  

Ubiegłoroczna strata z 2015 roku nie została pokryta, zapis w uchwale był z przyszłych 

zysków, w tej chwili wiedząc na jakim poziomie będzie się kształtowała strata za rok 2016, 

prowadzę rozmowy z gminą Dębno. Burmistrz Dębna zobowiązał się podjąć pewne deklaracje 

finansowe.  

 

Radna  - Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że nikt z radnych nie jest przeciwny jakiejkolwiek kadrze jaką Pan tam  zatrudnia. 

Nigdy nie padły z moich ust słowa, że jestem za tym, aby zwalniać osoby. Pensja zasadnicza 

pielęgniarek na poziomie najniższej krajowej jest za niska.  Interesuje mnie w jaki sposób chce 

Pan Prezes utrzymać swoja starą doświadczoną kadrę pielęgniarską. Dlaczego w kadrze 

pielęgniarskiej są różnice w wynagrodzeniach, czym to jest podyktowane? Wnioskuje aby 

zastanowić się nad godnym wynagrodzeniem kadry pielęgniarskiej w szpitalu.  

Poprosiła o informacje, czy jest rodziną z radnym powiatu. 

Do prezesa w Barlinku radna zwróciła się z pytaniem, czy są w Barlinku również płatne  

poradnie. 

 

Prezes Szpitala w Dębnie – Oskar Skiba 

przekazał, że z ogromnym szacunkiem odnosi się do średniego personelu, które z ogromnym 

poświeceniem wykonuje swoją pracę. Chciałbym jak najszybciej podnieść wynagrodzenia 

pielęgniarkom, ale to jest uzależnione od kontraktu z NFZ. Pielęgniarki maja wynegocjowany 

dodatek pielęgniarski i jest on przyznawany ustawowo poprzez NFZ.  

 

Prezes Szpitala w Barlinku – Arkadiusz Cysek 

przekazał, że w Barlinku w szpitalu funkcjonuje dziewięć poradni i jedna w Myśliborzu – 

kardiologiczna. Wszystkie te poradnie posiadają kontrakt z NFZ, więc są to nieodpłatne 

poradnie.  

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

przekazała, że związku z tym, że jest już 5 minut po terminie rozpoczęcia kolejnej sesji, a ta 

sesja jeszcze trwa , w związku z tym przesuwam rozpoczęcie tej sesji na godz. 20 po 

zakończeniu tej sesji.  

 

Radna  - Urszula Drzewińska 

zwróciła się z pytaniem do radcy prawnego  – czy jeżeli są koligacje rodzinne pomiędzy 

osobami, które zajmują wysokie stanowiska w spółkach, które podlegają powiatowi, czy  

Starostwu, czy nie ma tutaj  kolizji prawnej kiedy członek rodziny bierze udział w głosowaniu 

dotyczącym finansowaniu danej spółki.  

 

Radca prawny – Anna Leś-Hatys 

przekazała, że chciała by na spokojnie przygotować się do odpowiedzi, ponieważ na tą chwilę 

nawet nie wie o jakie pokrewieństwo tutaj chodzi.  

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza   

Kolejno zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos i odczytać swoje interpelacje? 

 

Więcej interpelacji i zapytań radnych nie zgłoszono.  
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Ad.6 

Przystąpiono do kolejnego punktu: Sprawozdanie z działalności Regionalnej Placówki 

Opiekuńczo – Terapeutycznej w Dębnie za 2016 rok i perspektywy rozwoju.  

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

Zapytała, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego sprawozdania? 

 

Radny – Ferdynand Łukasik 

przekazał, że ponieważ wszystkie sprawozdania, które są tematem dzisiejszej sesji były 

szczegółowo omawiane na posiedzeniach stałych Komisji  zgłosił wniosek formalny żeby 

przyjąć sprawozdania bez dyskusji.  

 

Wiceprzewodniczący Rady – Arkadiusz Mazepa 

przekazała, że ma przeciwne zdanie do wniosku radnego F.Łukasika. Paragraf 32 statutu 

powiatu nie przewiduje czegoś takiego, że radni nie mają czasu na przedyskutowanie 

sprawozdania i jeśli już coś na komisjach było  to radni nie muszą się już tym tematem 

zajmować.  

 

Radna – Alicja Prill  

przekazała, że jako Przewodnicząca Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

chciała poprosić dyrektora RPOT w Dębnie o udzielenie odpowiedzi na pytanie zgłoszone 

podczas posiedzenia Komisji, dotyczące ilości uzyskanych dochodów z opłat za pobyt  dzieci 

w naszej placówce za 2016 rok.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

opłaty za pobyt  dzieci w naszej placówce za 2016 rok wyniosły 2.636.854, 33 zł., tak więc w 

zupełności bilansuje się ta jednostka.   

 

Radny – Andrzej Rudnicki 

zwrócił uwagę, że zgodnie ze statutem wnioski formalne powinny być przegłosowane. Jeśli 

radni uznają, że wniosek radnego F.Łukasika jest wadliwy to w drodze głosowania wyrażą 

swoje stanowisko poprzez odrzucenie wniosku.   

 

Wiceprzewodniczący Rady – Arkadiusz Mazepa 

odsyłam Pana do statutu ponieważ statut szczegółowo wylicza co nazywamy wnioskiem 

formalnym. Nie ma zapisu to, że radny uważa że jeżeli coś było procedowane na komisjach 

wobec tego bez przedyskutowania można połączyć wszystkie sprawozdania i przyjąć.  

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza   

zwróciła uwagę, że radny nie sprecyzował żadnego konkretnego wniosku i  proszę nie pouczać 

ciągle Przewodniczącego Rady. Jest porządek dzisiejszej sesji i należy się jego trzymać.  

 

Radna  - Urszula Sawicka  

zwróciła uwagę, że dzisiejsza sesja została zwołana właśnie po to żeby przyjąć sprawozdania 

umieszczone w porządku sesji, zgodnie z planem pracy Rady.  

Zadała pytanie do Dyrektora RPOT w Dębnie; poprosiła o odniesienie się do wykonania 

zaleceń pokontrolnych  wskazanych  po kontroli przez Urząd Marszałkowski. W szczególności 

poprosiła o informację dot.  opieki pomocy wychowawcy, gdzie zatrudnionych jest na umowie 

zlecenia 30 osób. Czy te wszystkie osoby posiadają odpowiednie kwalifikacje do tej opieki ?  
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Dyrektor Regionalnej Placówki Opiekuńczo – Terapeutycznej w Dębnie – Joanna 

Krzyżowska 

przekazała, że na umowie o zlecenie jest zatrudnionych 22 opiekunów. Opiekunowie, zgodnie 

z ustawą muszą posiadać wyższe wykształcenie pedagogiczne bądź inne wykształcenie wyższe  

ale dodatkowo muszą ukończyć podyplomowe studia pedagogiczne. Na dzień dzisiejszy w 

placówce wszyscy opiekunowie posiadają takie kwalifikacje. Są też pomoce i mogą to być 

pielęgniarki i osoby, które skończyły wcześniej studium opiekunek dziecięcych.  

Jednym z zaleceń pokontrolnych wskazanych przez Urząd Marszałkowski  był zapis dot. 

statutu placówki, który ograniczał przebywanie dzieci w pieczy zastępczej do 12 roku życia.    

W tej chwili jesteśmy w trakcie zmiany tego zapisy w statucie poprzez wskazanie wieku do 18 

roku życia. 

Ponadto osoby kontrolujące wskazali, że w teczkach wychowawców brakuje pewnych 

informacji,  aczkolwiek te wszystkie informacje znajdują się w innych  skoroszytach gdzie były 

oceny wychowanków. W tej chwili wszystko już zostało wykonane zgodnie z zaleceniami.  

Poprawione również zostały arkusze pracy terapeuty. W tej chwili w każdej teczce opinie 

terapeuty zostały dołączone do teczek wychowanków. Uwagi są teraz nanoszone 

systematycznie.  

Jednym zaleceń pokontrolnych było również uaktualnienie strony internetowej placówki. W tej 

chwili strona internetowa została stworzona na nowo.  

 

Radny – Ferdynand Łukasik 

poprosił o informację, ile dzieci powróciło do swoich rodzin. Jakie są jeszcze najpilniejsze 

zadania w zakresie modernizacji, termomodernizacji budynku, czy też wykonania windy 

zewnętrznej lub wewnętrznej. 

 

Dyrektor Regionalnej Placówki Opiekuńczo – Terapeutycznej w Dębnie – Joanna 

Krzyżowska 

przekazała, że w tej chwili w placówce przebywa 39 wychowanków. Posiadamy 3 wolne 

miejsca w grupie najstarszych dzieci, w tej chwili w tej grupie jest 11 wychowanków. Na 

przyjęcie do placówki oczekują dzieci młodsze. Jeżeli 28 marca br. zapadnie prawomocne  

postanowienie Sądu zwolni się miejsce w grupie średniej i jedno dziecko oczekujące będzie 

mogło dołączyć do grupy. 

Od chwili powstania placówki przewinęło się 43 dzieci, na dzisiaj stan dzieci 39; jedno dziecko 

trafiło do adopcji zagranicznej, dwoje dzieci trafiło spowrotem do rodziny biologicznej. 

Jeżeli chodzi o najpilniejsze potrzeby to niezbędne jest zamontowanie zewnętrznej windy i 

dokonanie  termomodernizacji budynku.  

 

Wiceprzewodniczący Rady – Arkadiusz Mazepa 

przekazał, że w sprawozdaniu  Dyrektor RPOT w I punkcie przytoczyła historię powstania 

placówki w 2014 roku, zabrakło informacji, że udało się przeprowadzić remont placówki przy 

wsparciu środków zewnętrznych i z budżetu powiatu. To Marszałek Województwa wsparł 

placówkę w realizacji tego zadania wyposażając ją  w sprzęt niezbędny do prowadzenia 

specjalistycznych zajęć i terapii. To się przyczyniło do tego, że ta palcówka dziś rozwija się.  

Poprosił o uzupełnienie tej informacji.  

 

Radna  - Wioletta Drzewińska 

przekazała, że jeżeli dobrze pamięta to w regulaminie organizacyjnym placówki był 

zaplanowany etat lekarza. Zapytała, czy zatrudniono  lekarza do  placówki. Poprosiła o 

informację, ile jest zatrudnionych pielęgniarek w placówce.  
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W porozumieniu zawartym z CUW jest zawarte ze CUW powinien Pani zapewnić obsługę 

prawną. A w sprawozdaniu widnieje kwota - usługa prawnicza   4.428 zł. Poprosiła o 

informację, czy CUW zapewnia obsługę prawną.  

 

Dyrektor Regionalnej Placówki Opiekuńczo – Terapeutycznej w Dębnie – Joanna 

Krzyżowska 

przekazała, że kwota o której wspomniała radna W.Drzewińska wyniknęła jeszcze wtedy kiedy 

CUW jeszcze nie funkcjonował. Było to w kwietniu. Wówczas wynajęci zostali prawnicy.  

Na dzień dzisiejszy placówka nie ma zatrudnionego lekarza, korzystamy z usług poradni 

specjalistycznej. Dzieci są przyjmowane w każdym momencie i w każdej chwili. W placówce 

zatrudnione są  3 pielęgniarki. 

 

Radny – Jarosław Ostry 

w momencie kiedy Urząd Marszałkowski zlecał to zadanie wskazał powiat myśliborski do 

realizacji tego zadania wspierając go, w tym pierwszym okresie konkretnymi środkami 

finansowymi.  Zapytał, czy z racji tego,  że jest to zadanie zlecone, można podjąć działania 

które mogłyby wspomóc finansowanie działania RPOT i otworzyć ścieżkę finansowania w 

ramach PFRONU? 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Arkadiusz Mazepa 

przekazał,  że idea powstania była inna. To powiat był pomysłodawcą utworzenia tego typu 

placówki. Nie ma żadnych ustaleń i zapisów, że województwo partycypuje w kosztach 

bieżącego działania placówki. Jest to zadanie powiatu.  

 

Starosta Powiatu – Danuta Patkowska  

Przekazała, że na dzień dzisiejszy placówka jest dobrze zarządzana. Niepokojącym jest fakt, że 

mimo wszystko placówka jest taka duża. Mamy tu do czynienia z dziećmi chorymi. W RPOT 

Dębno nie ma ani jednego dziecka z terenu powiatu myśliborskiego. Dzieci są z terenu całej 

Polski. To nie jest dobra sytuacja dla tego dziecka jeżeli pochodzi z daleka Polski. Odległość 

rodziców, którzy chcieli by nawiązać kontakt z dziećmi jest utrudniona. Zerwane są więzi 

biologiczne z tym dzieckiem z uwagi na odległość. Podstawową działalnością placówki 

powinno być to żeby stwarzać warunki do powrotu tych dzieci do rodzin biologicznych, 

zastępczych i do pieczy zastępczej.  

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz  

złożył  następujący wniosek; przygotowanie przez Zarząd Powiatu propozycji zmian 

budżetowych  w celu zapewnienia  realizacji montażu windy w RPOT w Dębnie oraz 

przygotowanie Radzie Powiatu informacji  nt. możliwości przeprowadzenia termomodernizacji 

budynku tej placówki  oraz możliwości budżetu powiatu. (Załącznik Nr 8 do protokołu); 

Kolejno zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji.  

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

Przystąpiła do głosowania. 

 

Za wnioskiem w sprawie przygotowania przez Zarząd Powiatu propozycji zmian budżetowych 

w celu zapewnienia  realizacji montażu windy w RPOT w Dębnie głosowało – 17 radnych, 

przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Za wnioskiem w sprawie przygotowania Radzie Powiatu informacji  nt. możliwości 

przeprowadzenia termomodernizacji budynku tej placówki  oraz możliwości budżetu powiatu 

głosowało  – 18 radnych, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
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Za zamknięciem dyskusji głosowało – 10 radnych, przeciw – 6, od głosu wstrzymało się – 2 

radnych   

 

W wyniku głosowania wnioski zostały przyjęte. 

 

 

Ad.7 

Przystąpiono do kolejnego punktu: Sprawozdanie z działalności Domu Pomocy Społecznej 

w Myśliborzu za rok 2016 i perspektywy rozwoju.  

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

Zapytała, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego sprawozdania? 

 

Radny Powiatu - Arkadiusz Mazepa  

Zwrócił uwagę, że placówka uzyskała dochód z tytułu usług i odpłatności za pobyt 

mieszkańców w kwocie 5.770.618,86 złotych. Zapytał, czy niniejsza kwota została w pełni 

wykorzystana na wydatki, które były w placówce?  Przekazał, że Rada w końcówce roku 

przekazała kwotę w wysokości 120.000,00 złotych  na zwiększenie wynagrodzeń dla DPS-u w 

Myśliborzu. Następnie zapytał, czy ta kwota została w pełni rozdysponowana dla pracowników 

tej placówki?  

Przekazał, że inwestycja z zakresu PPOŻ uwzględniona w budżecie została zwrócona do 

budżetu Powiatu w wysokości 400.000,00 złotych w 2016 roku.  

Zwrócił uwagę, że w budżecie na 2017 rok ta inwestycja została przywrócona w kwocie 

350.000,00 złotych.  

Zapytał, czy niniejsza inwestycja zmniejszyła swój zakres bądź zmalała? Zapytał, czy Dyrektor 

DPS-u otrzymała gwarancję od Starosty, jak i od Zarządu przekazania dla wszystkich 

pracowników placówki pełnego wynagrodzenia w roku bieżącym?  

 

Dyrektor DPS-u w Myśliborzu – Irena Idzikowska 

poinformowała, że wszystkie pieniądze przeznaczone na wynagrodzenia dla pracowników 

zostały rozdysponowane w stu procentach. Pracownicy placówki otrzymali wynagrodzenie za 

pracę z wyrównaniem w 2016 roku. Poinformowała, że w tabelce na stronie 17 zostały 

przedstawione dochody tylko i wyłącznie w wysokości opłat mieszkańców łącznie z dotacją i 

zostały wydatkowane w kwocie 5.745.696,82 zł  Przekazała, że w 2016 roku otrzymała kwotę 

400.000,00 złotych na wykonanie zadania przeciwpożarowego i z uwagi na opóźniony termin 

zwróciła się do Zarządu o  przesunięcie tej kwoty na 2017 rok. Aktualizacja zakresu inwestycji 

będzie podejmowana w chwili obecnej wraz z Centrum Usług Wspólnych. 

 

Radny Powiatu - Ferdynand Łukasik  

przekazał, że wysokie koszty w DPS wynikają z ogrzewania olejowego. Zapytał, ile wynosi 

roczne ogrzewanie? Następnie zapytał, czy Dyrektor DPS-u rozważała możliwość rezygnacji z 

tego typu ogrzewania na rzecz podłączenia do SEC-u? Zapytał również, jakie są koszty 

przejścia na inne ogrzewanie bardziej ekonomiczne i czy Dyrektor DPS-u przy wsparciu 

Zarządu planuje obniżyć koszty energii DPS w Myśliborzu? 

 

Dyrektor DPS-u w Myśliborzu – Irena Idzikowska 

poinformowała, że DPS w Myśliborzu podlega ogrzewaniu olejowemu. Coroczny koszt z 

tytułu ogrzewania wynosi ok. od 300.000,00 do 400.000,00 złotych. Przekazała, że na dzień 
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dzisiejszy Zarząd Powiatu  po zgłoszeniu rozpatruje możliwość podłączenia kotłowni DPS do 

SEC-u. Przekazała, iż ma nadzieję, że podjęcie takiego kroku zmniejszy koszty utrzymania. 

 

Starosta Powiatu – Danuta Patkowska 

przekazała, że w zaawansowanym stopniu są prowadzone rozmowy ze Spółką SEC, która chce 

sama sfinansować inwestycję w postaci podłączenia do ogrzewania. Następnie poruszyła 

kwestię funkcjonowania związków zawodowych w innych jednostkach. Zaapelowała, aby 

zostały przywrócone rozmowy na odpowiednim poziomie z dyrektorami na posiedzeniu 

Zarządu Powiatu. Zwróciła uwagę, żeby zadbać o właściwą jakość pracy i profesjonalne 

podejście do opieki w Domu Pomocy Społecznej, po to aby zadowoleni byli pensjonariusze jak 

i opiekunowie osób niepełnosprawnych oraz chorych. 

 

Radny Powiatu – Wojciech Wojtkiewicz  

zaapelował, aby radni dali większą swobodę działania Dyrektorowi DPS-u w Myśliborzu i 

zatrudnionym tam pracownikom. 

 

Radna Powiatu – Alicja Prill 

przekazała, że DPS w Myśliborzu był zawsze wizytówką  nie tylko samego miasta, ale i 

również całego Powiatu Myśliborskiego. Zaproponowała, aby pismo skierowane przez 

pracowników pomocy społecznej dot. skoncentrowanej współpracy DPS-u z CUW 

zweryfikować i   zwrócić uwagę, jak funkcjonuje Centrum Usług Wspólnych,  które zostało 

powołane po to żeby ułatwić merytoryczną realizację podstawowych zadań. 

 

Radny Powiatu – Ferdynand Łukasik 

złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji w tym punkcie. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

poddała pod głosowanie wniosek radnego pana F. Łukasika o zamknięcie dyskusji. 

  

Za przyjęciem wniosku głosowało – 15 radnych, przeciw – 3, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła 10 minutową przerwę.  

 

Ad.8 

Przystąpiono do kolejnego punktu:  Sprawozdanie z działalności Domu Wczasów Dziecięcych 

w Myśliborzu za rok 2016 i perspektywy rozwoju.  

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

zapytała, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego sprawozdania? 

 

Radna Powiatu – Urszula Sawicka  

przekazała, żeby Dyrektor DWDz odniosła się do tego, jakie są przez nią realizowane dochody 

i wydatki oraz sprecyzowała jakie ma plany. Zwróciła uwagę, że są pewne nieścisłości jeżeli 

chodzi o księgowanie dochodów i na pojawiające się zarzuty, iż DWDz nie realizuje  

dochodów z działalności statutowej. Poruszyła kwestię zarzutów sformułowanych przez 

pracowników CUW przeciwko Dyrektor DWDz.  

 

Dyrektor DWDz – Katarzyna Czerwińska 

przedstawiła specyfikę działalności  i strukturę organizacyjną placówki. 



 14 

Następnie omówiła wykaz subwencji w latach 2015 – 2016.  

Poinformowała o dokonanych przez nią pewnych zmianach jeżeli chodzi o wysokość 

poszczególnych opłat zależnych przede wszystkim od ilości przyjeżdżających do placówki 

wychowanków oraz od długości i czasu ich pobytu. Zwróciła uwagę, że w Myśliborzu 

najbardziej atrakcyjnym i sprzyjającym okresem przyjazdów dzieci do DWDz  jest czas 

wiosenno – letni. Poinformowała, że dochody w okresie szkolnym za lata 2015 – 2016 

wyniosły 411.000,00 złotych. Przekazała, że wszystkie wpływy opisane w sprawozdaniu 

odnoszą się do działalności statutowej oraz oświatowej DWDz i wynoszą w łącznej kwocie 

373.368,59 złotych. Zwróciła uwagę, że bardzo istotną kwestią jest organizacja pobytu 

poszczególnych klientów w placówce. Nadzór pedagogiczny jest o wiele trudniejszy od 

nadzoru szkół, ponieważ trzeba sprostać wymaganiom oświatowym i dlatego też konieczne jest 

dostosowanie liczby etatów, czy nadgodzin dla nauczycieli. Przydzielenie wicedyrektora do 

DWDz w Myśliborzu spowodowałoby wzmocnienie jej działań jako Dyrektora jednostki w 

zakresie organizacji, pozyskiwania nowych klientów i doprecyzowania ofert zanim dojdzie do 

podpisania konkretnych umów i przyjazdu osób. Następnie poruszyła kwestię dotyczącą 

problemu odpowiedniej liczby nauczycieli w placówce i w związku z tym zatrudnienia 

wolontariuszy w celu przyjęcia większej ilości grup wychowanków. 

Podkreśliła, że placówka DWDz w Myśliborzu zasługuje na uwagę, został stworzony nowy 

wizerunek, logo, reklamówka oraz strona internetowa, którą odwiedza znaczna liczba 

zainteresowanych osób pochodzących z Polski. Najważniejszą sprawą jest dokonanie poprawy 

architektonicznej tej jednostki i wykonanie zaleceń PPOŻ. Poinformowała, że została 

wykonana inwestycja dotycząca wentylacji  i dezynfekcji całego budynku placówki oraz 

wymiany podłóg i nawierzchni łatwopalnych. 

 

Radna Powiatu – Alicja Prill 

przekazała, że liczy na to, iż w wyniku przeprowadzonych rozmów na kolejnych Komisjach, 

Dyrektor DWDz złoży wniosek o zmianę arkuszy organizacyjnych i dzięki temu uzyska  zgodę 

Pani Starosty na zwiększenie liczby etatów opiekunów oraz nauczycieli w placówce oraz tym 

samym będzie można sporadycznie korzystać z usług wolontariatu. Poinformowała, że grupa 

radnych zabezpieczyła w budżecie powiatu na 2017 rok rezerwę celową na wkłady własne do 

pozyskiwania środków zewnętrznych na inwestycje, które miałyby służyć rozwojowi 

wszystkich placówek powiatowych. Następnie złożyła wniosek formalny o zamknięcie 

dyskusji w tym punkcie.  

 

Starosta Powiatu – Danuta Patkowska  

Zwróciła uwagę, że po to są arkusze organizacyjne, żeby je dostosować do potrzeb. 

Poinformowała, że za ubiegły rok średnioroczna liczba uczestników wynosi 22 osoby, czyli w 

każdym miesiącu przypadało 22 uczniów/wychowanków w placówce DWDz w Myśliborzu. 

Stwierdziła, że głównym zadaniem Dyrektora DWDz jest podjęcie wszelkich działań, aby 

niniejsza średnia wzrosła. Przekazała, iż od liczby uczestników naliczana jest subwencja. 

Zwróciła uwagę, że powinno się zaprzestać podwyższania ceny za jednostkowy koszt 

noclegów i pobytu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

poddała pod głosowanie wniosek radnej Pani A. Prill o zamknięcie dyskusji. 

 

Za przyjęciem wniosku głosowało – 16 radnych, przeciw – 3, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Radny Powiatu – Zygmunt Siarkiewicz  
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zwrócił się do radnych z prośbą o przegłosowanie wniosku o następującej treści: „Proszę o 

przygotowanie przez Zarząd Powiatu informacji na temat możliwości budżetowych wykonania 

termomodernizacji obiektu Domu Wczasów Dziecięcych oraz propozycji harmonogramu jej 

realizacji”. (Załącznik Nr 9 do protokołu) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza  

poddała pod głosowanie wniosek radnego Pana Z. Siarkiewicza dot. przygotowania przez 

Zarząd Powiatu informacji na temat możliwości budżetowych wykonania termomodernizacji 

obiektu Domu Wczasów Dziecięcych oraz propozycji harmonogramu jej realizacji. 

 

Za przyjęciem wniosku głosowało – 19 radnych, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Wniosek został przyjęty. 

 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Radna  - Wioletta Drzewińska 

zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku sesji dodatkowego projektu uchwały Rady 

Powiatu w Myśliborzu w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Centrum Usług Wspólnych 

Powiatu Myśliborskiego. Kolejno, odczytała treść projektu uchwały  

 

Za wprowadzeniem do porządku sesji jako punkt 10.1. projektu uchwały w sprawie likwidacji 

jednostki budżetowej Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego głosowało 10 

radnych, przeciw - 9, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

W wyniku głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku sesji.  

 

Ad.9 

Przystąpiono do realizacji  kolejnego punktu:  Sprawozdanie z działalności Stałych Komisji 

Rady Powiatu w Myśliborzu w 2016 roku. 

Sprawozdania z działalności Stałych Komisji stanowią  

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

poinformowała, że wszyscy radni otrzymali sprawozdania z pracy poszczególnych Komisji. 

Stwierdziła, że  w związku z tym nie ma potrzeby odczytywania tych sprawozdań. Zapytała 

czy są inne zdania w tym temacie. 

Nikt nie zgłosił uwag.  

Następnie zapytała, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonych sprawozdań? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.10 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Podjęcie uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu: 

 

10.1. w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Centrum Usług Wspólnych 

Powiatu Myśliborskiego; 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 10 do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza  

Ogłosiła 5 minut przerwy na skopiowanie i dostarczenie dla radnych projektu uchwały w 

sprawie likwidacji jednostki budżetowej Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego. 
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Po przerwie; 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza  

zapytała, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały?  

 

Radna Powiatu – Urszula Sawicka  

przekazała, że Komisja Rewizyjna skierowała wniosek o likwidację jednostki Centrum Usług 

Wspólnych Powiatu Myśliborskiego. 

Komisja Rewizyjna od jakiegoś czasu zajmowała się tą jednostką, przyglądała się jak 

realizowane są tam zadania, jak prawnie wygląda sytuacja organizacyjna tej jednostki. To są 

bardzo trudne decyzje. Kilka miesięcy temu kiedy podejmowaliśmy uchwałę o utworzeniu tej 

jednostki byliśmy pełni nadziei, że misja jaką stawiamy przed sobą jest w stanie do 

zrealizowania. Okazało się, że realizacja jest fatalna. Pomimo wszelkich uregulowań 

prawnych, pracownicy nie wiedzą kto jest ich pracodawcą.  

Przekazała, że będzie  głosowała za likwidacją tej jednostki. Zawiodła radnych realizacja 

zadań inwestycyjnych, przykładem jest kwestia dot. środków niewygasających.  

Kolejna kwestia to chaos organizacyjny związany z uchyleniem przez Wojewodę 

Zachodniopomorskiego uchwał Zarządu Powiatu w sprawie powołania Dyrektora Centrum 

Usług Wspólnych i upoważnień jakie Dyrektor otrzymał od Zarządu. Do tej pory nie wiemy 

co będzie się działo z dokumentami podpisanymi w tym czasie przez Dyrektora. 

Kolejno odczytała treść wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie likwidacji jednostki Centrum 

Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego – (załącznik Nr 11 do protokołu ) 

Przekazała, że na Zarząd Powiatu nałożony jest obowiązek zapewnienia pracownikom CUW 

bezpiecznego powrotu do swoich poprzednich  stanowisk pracy. Zadania, które realizowała 

PCOFA będzie prowadziło Starostwo Powiatowe.  

 

 

Radny – Andrzej Rudnicki  

przekazał, że zastanawia się dlaczego dzisiaj osoby, który tworzyły PCOFę teraz chcą 

zlikwidować tę jednostkę – która powstała na bazie PCOFY. 

Wnioskodawcy likwidacji CUW przekazują, że zadnia, które pełnił CUW przejdą do 

jednostek organizacyjnych i do Starostwa. W jaki sposób, skoro w ZSP Nr 1 w Barlinku w 

momencie tworzenia PCOFY w 2012 roku likwidacji uległy stanowiska księgowe. Żadna z 

wówczas pracujących w ZSP nr 1 w Barlinku księgowych nie zatrudniły się w PCOFie. Na 

dzień dzisiejszy do tego zespołu szkól nie ma kto wrócić jeżeli chodzi o księgowość. Zapytał, 

czy wnioskodawcy zadali sobie trud w celu skontaktowania się z dyrektorami szkół i 

porozmawiali, czy jest taka możliwość przekazania tych pracowników do tych szkół.                      

Z posiadanych informacji w ZSP nr 1 w Barlinku miejsce, w którym kiedyś były księgowe już 

jest  w inny sposób zagospodarowane.  

Ponadto termin proponowanej likwidacji 1 miesiąc – jest nie możliwe do zrealizowania. Jeżeli 

chcemy to zrobić w sposób racjonalny dajmy dyrektorowi CUWu szansę na wykazanie się. 

Jeżeli po roku funkcjonowania jednostki CUW, po nowym roku szkolnym, okaże się że ta 

jednostka  źle funkcjonuje to wówczas zastanowimy się co dalej z tą jednostką. 

Jeżeli zarzuca się, że CUW funkcjonuje źle to trzeba to udowodnić, bo na dzień dzisiejszy jest 

to opinia tylko dwóch dyrektorów. Poprosił o informację, z kim konsultowano, z kim 

rozmawiano, wiemy dobrze o tym że takich rozmów i konsultacji nie było.   Co w sytuacji 

kiedy część osób odmówi przejścia do innych jednostek, czy mamy zabezpieczone środki 

finansowe w budżecie powiatu na odprawy dla pracowników? Nikt z tymi ludźmi nie 

rozmawiał. 
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Starosta – Danuta Patkowska  

przekazała, że Rada Powiatu nie powinna krytykować funkcjonowania CUW w sytuacji gdzie 

nie było żadnej analizy funkcjonowania tej jednostki. Jeżeli taka analiza jest, bo w 

uzasadnieniu do projektu uchwały Komisja Rewizyjna powołuje się na taka analizę to należy 

ją dostarczyć radnym.  

Komisja Rewizyjna miała swoje posiedzenie w ubiegły piątek w godzinach wieczornych. 

Swoje posiedzenie rozpoczęła o godz. 19,30 a zakończyła  o godz. 22,00 wnioskiem o 

rozwiązanie CUW, bez jakiegokolwiek uzasadnienia na piśmie. Poprosiła o informacje skąd to 

uzasadnienie się wzięło i kiedy zostało napisane skoro na posiedzeniu Komisji tego 

uzasadnienia nie było.   

W projekcie uchwały grupa radnych wskazuje, że cześć pracowników znajdzie zatrudnienie, 

poprosiła o wyjaśnienie, która cześć pracowników znajdzie zatrudnienie? według jakiego 

klucza będzie to ustalane?  

Kolejno odniosła się do kwestii środków niewygasających związanych z inwestycją w DWDz. 

Przekazała, że wykonawca wentylacji w Domu Wczasów Dziecięcych przekazał informację, 

że prace były utrudniane przez Dyrektora jednostki, w momencie wejścia do pokoju 

spisywane były protokoły wejścia, gdzie były liczone łóżka, szafki pościel a potem protokół 

wyjścia. I dopiero wtedy Dyrektor DWD wpuszczała do kolejnego pokoju. To spowolniało 

wykonanie tej inwestycji. Inwestycja byłaby wykonana w terminie gdyby nie utrudnienia ze 

strony Dyrektora DWDz. Nie było to winą ani Dyrektora CUW ani  pracowników CUW. 

Podchodząc do tematu likwidacji jednostki powinna przeprowadzona zostać analiza.  Wniosek 

o likwidację CUW powstał na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, podczas którego nie zostałam 

zaproszona ani dyrektor CUW aby złożyć jakiekolwiek wyjaśnienia. Nie poddano jednostki 

Centrum Usług Wspólnych żadnej kontroli. To co zostało przez radną Sawicką powiedziane to 

są tylko słowa nie poparte żadną analizą ani kontrolą. Na posiedzeniach komisji 

przyznawałam, że są pewne błędy w funkcjonowaniu jednostki, pewne niedociągnięcia, które 

muszą zostać skorygowane. Jednostka pracuje zaledwie kilka miesięcy, jednostka nie 

funkcjonuje nawet pełnego jednego roku, na podstawie którego dopiero można ocenić 

funkcjonowanie. Podejmując decyzje pochopnie, bez analizy tej jednostki krzywdzimy tam 

pracujących ludzi.  Wprowadzamy chaos organizacyjny.  

 

Na koniec wypowiedzi Starosta złożyła wniosek o 5 minut przerwy w celu przedłożenia dla 

radnych  analizy wspomnianej we wniosku Komisji Rewizyjnej o likwidacje Centrum Usług 

Wspólnych.   

 

Przewodnicząca Ligenza  

przystąpiła do głosowania wniosku o dostarczenie analizy  i 5 minut przerwy. 

 

Wniosek przeszedł, za wnioskiem głosowało – 10 radnych. 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 5 minut przerwy.  

 

Po przerwie, 

 

Radny – Ferdynand Łukasik 

przekazał, że nie jest zadowolony z tempa wprowadzenia projektu uchwały. Podejmując  taką 

uchwałę należy to zrobić roztropnie, poznając argumenty za i przeciw. W tej chwili radni mają 

podejmować uchwały nie mając analizy kosztów, brakuje informacji ile osób może stracić 

pracę.  Zaproponował nie procedowanie tej uchwały i oddalenie do 31 maja br. po to żeby 

wnioskodawcy przedstawili kalkulacje kosztów i wszystkie szczegóły związane z likwidacją 

CUW. Wówczas będzie pogląd na propozycję likwidacji, a Zarząd Powiatu miałby 3 miesiące 
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czasu na udowodnienie że jednostka funkcjonuje prawidłowo, ewentualnie dokonałby 

propozycji zmian organizacyjnych.  

Złożył wniosek formalny o odłożenie procedowania przedmiotowego projektu uchwały do 31 

maja 2017 roku.  

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 2 minuty przerwy.  

 

Po przerwie, 

 

Radny – Ferdynand Łukasik 

przekazał, że w takiej formie uchwała ta jest nie do przyjęcia. Złożył wniosek żeby tę uchwalę 

oddalić natomiast Zarząd Powiatu niech przygotuje zmiany organizacyjne w CUW, 

udoskonali formę działania na linii CUW – jednostki organizacyjne, a autorzy tej uchwały 

niech w ciągu tych trzech miesięcy przedłożą analizę kosztów  funkcjonowania CUW.  

I wtedy wypracujemy najlepsze rozwiązanie.  

 

Radca prawny – Tomasz Domina  

przekazał, że skoro radny nie chce procedować w dniu dzisiejszym nad tym projektem 

uchwały to powinien zgłosić wniosek o zmianę porządku obrad poprzez usuniecie jej z 

porządku obrad. Właściwym wnioskiem formalnym jest wycofanie tego projektu uchwały z 

porządku sesji.  

 

Radny Wojtkiewicz  

przekazał, że był orędownikiem utworzenia CUW, bo tu upatrywał szanse dla powiatu, który 

realizował program naprawczy.   

Ideą CUW było stworzenie takiego organizmu, który wesprze dyrektorów w bieżącym 

administrowaniu, przede wszystkim w zarządzaniu nieruchomościami. A dyrektorzy szkól 

mięli skupić się na pracy merytorycznej, na wypracowywaniu programów nauczania i 

kształcenia żeby nasze dzieci nie musiały wyjeżdżać do szkól w Szczecinie i w Gorzowie. 

Miesiąc temu na komisji Budżetu wystąpiłem z wnioskiem żebyśmy dokonali analizy 

funkcjonowania CUW. Otrzymaliśmy te analizę, zakresy obowiązków i kilka tabel. Takie 

jednostki żeby były dopięte wypracowuje się latami, i nie wierzę że nagle się coś poprawi.  

W przerwie rozmawiałem z kilkoma pracownikami i powiedzieli że nie wszyscy chcą wracać 

do swoich jednostek, bo tu w CUW lepiej się odnajdują. Grupa radnych podejmując decyzję o 

wprowadzeniu tego projektu uchwały do porządku sesji kierowała się dobrem jednostek, 

wskazany termin rozpoczęcia 1 marzec br. jest terminem właściwym. Nie jestem za tym żeby 

ktokolwiek stracił pracę. 

Zaproponował, aby rozmawiać na argumenty, nie emocjonalnie. Zaproponował żeby wrócić 

do takiego modelu funkcjonowania jednostek organizacyjnych przed powstaniem CUW. 

 

Radny - Zygmunt Siarkiewicz  

przekazał, że projekt o utworzeniu CUW powstał nagle, byłem jedną z kilku osób która była 

przeciwko. O tym, że powiat może tworzyć wspólną obsługę mówi artykuł 6 o to żeby nie 

tylko racjonalizować wydatki budżetu ale przede wszystkim żeby jednostki lepiej 

funkcjonowały. Zasadnicza kwestia jest taka, że to CUW ma obsługiwać jednostki, a jednostki 

mają być podporządkowane CUWowi. Swego czasu wnioskowałem żeby tę jednostkę tworzyć 

etapami. Ale pani starosta przekonywała, że wszystko jest ok., dzisiaj jest już 8 miesiąc 

funkcjonowania i usłyszeliśmy, że to się dopiero tworzy. Za właściwe funkcjonowanie tej 

jednostki odpowiedzialny jest Starosta i Zarząd Powiatu. Nie logiczne jest aby w CUWie 

znajdował się Powiatowy Urząd Pracy, zarządzanie drogami z jednostkami i Domem Pomocy 



 19 

Społecznej. Naszym obowiązkiem jest stworzenie coś co będzie prawidłowo funkcjonowało a 

w tej chwili tak nie jest.   

Kolejno przekazał, że grupa radnych pochyliła się nad tą uchwałą, bo wreszcie mamy rzetelną 

dyskusje nt. tej jednostki. 

Jeżeli mamy rzetelnie przeanalizować, czy ten CUW faktycznie funkcjonuje, czy możemy 

wypracować lepsze rozwiązanie. Zarząd Powiatu w tym okresie likwidacyjnym powinien 

pokazać lepsze rozwiązanie funkcjonowania tej jednostki  wyłączając obsługę PUP. 

Powinniśmy to przeanalizować. Jeżeli Starost to zrobi, postawi w marcu wniosek o wycofanie 

tej uchwały to ja podniosę rękę do wycofania tej uchwały.  

Jeżeli poprawi Starosta  propozycję funkcjonowania CUW to zmienimy zdanie. Jeżeli zaprosi 

radnych na komisję, przedstawi propozycję zmian w funkcjonowaniu jednostki i przekona 

radnych to radni zagłosują za utrzymaniem CUW. 

W imieniu wnioskodawcy złożył wniosek, aby w punkcie 2 projektu uchwały datę 31 marca 

zamienić na 31 maja. Nie likwidujemy jednostki, stawiamy w stan likwidacji, to pani starosta 

ma zrobić wszystko i zaproponować jak mamy CUW usprawnić. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie  autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie 

likwidacji jednostki budżetowej CUW Powiatu  Myśliborskiego poprzez wprowadzenie w par. 

1 pkt.2 zapisu w miejsce „ na dzień 30 marca 2017” poprzez wprowadzenie zapisu „ na dzień 

31 maja 2017 r.” 

Za wprowadzeniem autopoprawki głosowało – 11 radnych, przeciw – 8, nikt nie wstrzymał się 

od głosu.  

 

Radny – Krzysztof Mrzygłód   

przekazał, że podjęcie dzisiaj decyzji o likwidacji CUW jest bardzo trudne, jest to 

indywidualna sprawa każdego radnego z osobna. Przekazał, że przy tworzeniu tej jednostki 

był sceptycznie nastawiony do tej decyzji, jednak po wielu dyskusjach został przekonany do 

tego, że tę jednostkę należy utworzyć.  

Starosta przekazała, że potrzebuje czasu na to żeby pokazać pewne rzeczy związane z 

rozwojem CUW-u, z wdrożeniem tej pracy, natomiast zatrudniając pierwszego dyrektora 

uznałem że jest to człowiek, który może poprowadzić ten CUW. Sami państwo widzicie, że 

człowiek który chciał się realizować w tej pracy CUW powinien realizować pewną politykę 

natomiast nie jest ona jasno przedstawiona.  Jako członek Zarządu od 8 miesięcy domagałem 

się informacji jak jest realizowany ten pomysł i nic na ten temat nie jest powiedziane. O 

stworzeniu nowych stanowisk kierowniczych dowiadywałem się pokątnie, natomiast zakres 

obowiązków pracowników do tej pory nie został przedstawiony.  

W ostatnim sprawozdaniu zostały przedstawione pewne liczby które zostały zamieszczone 

subiektywnie, zysk został pokazany sztucznie poprzez nie wykazywanie inwestycji. Nikt nie 

ma pretensji do pracowników CUW ze nie pracują ale nie zostały wam wyznaczone kierunki 

tej pracy. Stoicie w opozycji do jednostek organizacyjnych, to wam powinno zależeć na 

prawidłowym porozumiewaniu się z jednostkom. Członkowie Zarządu zarządzają polityką 

pracy CUW i Urzędu pracy tak naprawdę to te zarządzanie sprowadza się tylko do 

zatrudniania i dzielenia. Chciałbym zaprzestać tego podziału. Żeby ten powiat poszedł do 

przodu, nie potrafimy się zjednoczyć w jednym celu. Ten cel to rozwój powiatu. a my radni 

jesteśmy po to żeby rozwijał się powiat.   

 

Radny – Andrzej Potyra  

przekazał, że wszystko zaczęło się od skargi na dyrektora DWD w Myśliborzu. Komisja 

Rewizyjna w 3 osobach rozpatrywała tę skargę, nie wiemy jaki jest efekt, ale że to dot. 

pracowników CUW to Komisja Rewizyjna złożyła wniosek o rozwiązanie CUW. Podpisy 
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radnych, zwolenników likwidacji CUW były zbierane dopiero dzisiaj na sesji, nie było 

dyskusji wcześniej o konkretnej działalności tej jednostki., 

CUW było wcześniej zaplanowane w programie naprawczym, jako jedna z instytucji, która 

pozwoli zaoszczędzić w powiecie. Projekt uchwały został autopoprawką zmieniony do 

likwidacji na 31 maja. Co ci pracownicy mają w tym czasie robić? pracować czy likwidować 

jednostkę?  Jak państwo radni wyobrażacie sobie pracę tych pracowników, którzy niewiedzą 

na czym stoją. Skoro radny K.Mrzygód powiedział że jesteśmy po to żeby rozwijać powiat, to 

nie likwidujmy tego co sami stworzyliśmy. Jeżeli są jakiekolwiek nie dociągnięcia to zróbmy 

analizę, poprawmy to co trzeba w funkcjonowaniu . Mówi się tu o nie zadowoleniu jakieś 

jednostki, ale to nie dyrektorzy wypowiadają się o złej współpracy z CUW tylko związki 

zawodowe.  

Zgłosił wniosek o odrzucenie tego projektu uchwały i wyprowadzenie z porządku sesji tego 

projektu uchwały. 

 

Radna – Alicja Prill  

wszyscy chcemy żeby ten powiat funkcjonował bardzo dobrze, żeby pracownikom pracowało 

się dobrze i żeby mieszkańcy byli zadowoleni. Bardzo dużo było powiedziane na temat roli 

CUW dla jednostek podległych. Rola jest jedna – służebna. Ponieważ mamy sygnały, że ta 

rola służebna nie jest realizowana stąd wniosek Komisji Rewizyjnej żeby te jednostkę 

zlikwidować. Zgłosiła wniosek żeby w tej uchwale zmienić jeszcze jedna datę – w stan 

likwidacji postawić tę jednostkę od 15 marca  i tutaj są jeszcze 2 tygodnie dla Zarządu 

Powiatu po to żeby nas radnych przekonali, że należało by te jednostkę pozostawić w tej 

formie albo ewentualnie coś zmienić. Drugi wniosek o zamknięcie dyskusji.  

 

Starosta Powiatu – Danuta Patkowska 

poprosiła o dostarczenie dla radnych analizy Komisji Rewizyjnej odnośnie funkcjonowania 

Centrum Usług Wspólnych.  

 

 

Przewodnicząca Rady poddała  pod głosowanie wniosek radnego A. Potyry o wycofanie z 

porządku obrad projektu uchwały  w sprawie  Likwidacji Centrum Usług Wspólnych.  

Za wnioskiem głosowało – 9, przeciw – 9, 1 radny wstrzymał się od głosu.  

Wniosek został odrzucony  

 

Kolejno, Przewodnicząca poddała pod głosowanie wnioski radnej A. Prill. Za  

wprowadzeniem autopoprawki do projektu uchwały w par. 1 w pkt. 1 wprowadzić;  zamiast 

1.03.2017  - 15.03.2017 r. głosowało  10 radnych, przeciw – 8, 2 radnych wstrzymał się od 

głosu. 

 

Za wnioskiem o zamknięcie dyskusji głosowało – 9 radnych, 8 przeciw – 2 radnych 

wstrzymało się od głosu. 

 

Kolejno, Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania projektu uchwały wraz z 

wprowadzonymi autopoprawkami.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Centrum Usług Wspólnych 

Powiatu Myśliborskiego głosowało – 10 radnych, przeciw – 8 radnych, 1 radny wstrzymał się 

od głosu.  
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UCHWAŁA NR XXXIV/186/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 1 marca 2017 

roku w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego została podjęta (załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

 

10.2. zmieniającej uchwałę w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Myśliborskiego w 2017 roku; 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza  

Zapytała, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały?  

  

Pytań i uwag nie było  

 

Kolejno, Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania projektu uchwały.  

 

Za podjęciem uchwały głosowało – 14 radnych, przeciw – 0 radnych, nikt nie wstrzymał się 

od głosu. 4 radnych nie brało udziału w glosowaniu. 

 

UCHWAŁA NR XXXIV/187/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 1 marca 2017 

roku zmieniająca uchwałę w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Myśliborskiego w 2017 roku została podjęta 

(załącznik Nr 13  do protokołu). 

 

 

 10.3. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Myśliborskiego. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza  

Zapytała, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały?  

 

Radna  - Urszula Sawicka 

przekazała, że na posiedzeniu komisji zgłoszony został wniosek  o przedstawienie projektu  

umowy, która będzie zawarta. Sekretarz obiecał, że przed sesją ten projekt umowy zostanie 

dostarczony radnym.  

 

Sekretarz Powiatu  - Stanisław Gacek 

Przekazał, ze wniosek Komisji Rewizyjnej został przekazany do Zarządu Powiatu, który 

dzisiaj miał swoje posiedzenie i  w tym temacie debatował.  W momencie kiedy ta uchwała 

zostanie podjęta projekt umowy zostanie radnym dostarczony.  

 

Radna  - Urszula Sawicka 

przekazała, że radni chcą się zapoznać z umową przed podjęciem decyzji a nie po fakcie.  

 

Wicestarosta Powiatu – Mariusz Norsesowicz 

w momencie kiedy Rada Powiatu przyjmie projekt uchwały to następnie w późniejszym 

terminie zostanie przekazana radnym umowa najmu. Na komisjach otrzymaliście informację 

od zastępcy dyrektora WORD, że kwota przeznaczona na zainwestowanie planowana jest w 

wysokości ok. 500 tys. zł. w umowie  zostanie zawarty zapis, że koszty które będą poniesione 

przez WORD na powstanie tego punktu zrefundowana będzie w ramach odpłatności za czynsz 

najmu pomieszczenia i placu według stawek przyjętych przez Zarząd.  
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Radna  - Urszula Sawicka 

przekazała, że na posiedzeniu Komisji Zdrowia i Komisji Rewizyjnej nie był obecny ani 

dyrektor WORD ani członek Zarządu dlatego te informacje nie zostały udzielone.  

 

Radna  - Alicja Prill 

zapytała, jaki okres czasu będzie trwała ta refundacja? Zarzuciła Wicestaroście  

M.Norsesowiczowi, że jako radny z Myśliborza nie starał się, aby taki punkt powstał w 

Myśliborzu.  

  

Wicestarosta Powiatu – Mariusz Norsesowicz 

wyjaśnił, że dyrektor WORD rozmawiał z burmistrzem Myśliborza na te tematy. W 

Myśliborzu nie ma takiego miejsca, który spełniałby wymogi powstania oddziału WORDu 

 

Radna - Alicja  Prill 

przekazała, że odpowiedź Wicestarosty nie jest pełna, powinien dopowiedzieć, że główną 

przyczyną nie utworzenia oddziału WORD w Myśliborzu jest to że miasto Myślibórz nie 

spełnia wymogów pod względem braku rozwiązania komunikacyjnego np. brak ronda.  

Na koniec złożyła wniosek o zamknięcie dyskusji. 

 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie.  

 

Za wnioskiem o zamkniecie dyskusji głosowało – 11 radnych, przeciw – 3 radnych, 1 radny 

wstrzymał się od głosu. 1 radny nie brał udziału w głosowaniu.   

Wniosek został przyjęty.  

 

Kolejno, Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania projektu uchwały.  

 

Za podjęciem uchwały głosowało – 17 radnych, przeciw – 0 radnych, nikt nie wstrzymał się 

od głosu.  

 

UCHWAŁA NR XXXIV/188/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 1 marca 2017 

roku w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Myśliborskiego została podjęta (załącznik Nr 14  do protokołu). 

 

 

 10.4. w sprawie projektu dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych  

i specjalnych do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe 

oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego; 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza  

Zapytała, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały?  

 

Pytań i uwag nie było.  

 

Kolejno, Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania projektu uchwały.  

 

Za podjęciem uchwały głosowało – 12 radnych, przeciw – 1 radny, 4 radnych wstrzymało się 

od głosu.  
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UCHWAŁA NR XXXIV/189/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 1 marca 2017 

roku w sprawie projektu dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do 

nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia 

sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu Myśliborskiego została 

podjęta (załącznik Nr 15do protokołu). 

 

 

Ad. 11 

Przyjęcie protokołu z XXVI  sesji Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 28 listopada 2016 

roku. 

 

Radna  - Urszula Sawicka 

przekazała, że w pierwszej części dyskusji w tym temacie  postawiła wniosek o wykreślenie z 

treści protokołu sesji  Nr XXVI zapisu, że „stanowisko grupy  radnych w sprawie podjętej 

uchwały w sprawie wynagrodzenia starosty stanowiącej załącznik nr 11”. W związku z tym 

zaproponowała, żeby przegłosować projekt protokołu z wykreślonym ww. zapisem. 

 

Za wnioskiem radnej U. Sawickiej głosowało – 10, przeciw – 6, nikt nie wstrzymał się od 

głosu.  

 

 

Ad. 12 

Przystąpiono do rozpatrzenia sprawozdania z pracy Zarządu.  

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza   

Zapytała, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego radnym sprawozdania z pracy Zarządu 

Powiatu? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodnicząca Rady przystąpiła do realizacji kolejnego punktu 

 

Ad. 13 

Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym.  
 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza   

zapytała, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego sprawozdania?  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodnicząca Rady przeszła do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad. 14 

Oświadczenia radnych. 

 

Radna  - Urszula Sawicka 

Przekazała, że od radnych z gm. Myślibórz dotarły informację, że radni powiatowi z gminy  

Myślibórz wycofują środki finansowe przeznaczone na remont bursy. Tylko nikt nie mówi o 

tym, że te środki uchwałą budżetową zostały przeznaczone na realizację zadań w zakresie  

infrastruktury drogowej na terenie gm. Myślibórz i jedno zadanie na terenie gm. Boleszkowice.  
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Zwróciła uwagę, aby informacje podawane  do publicznej wiadomości były rzetelnie 

przekazywane.  

 

Radny  - Ferdynand Łukasik 

Poprosił, żeby w przyszłości sesje rozpoczynały się wcześniej aniżeli dotychczas.   

 

Wiceprzewodniczący Rady  – Robert Dudek 

Zwrócił uwagę dla Przewodniczącej Rady, żeby w przyszłości bardziej zauważała że radny 

zgłasza chęć w dyskusji i dopuszczała radnego do głosu przy mównicy.  

 

Kolejno odniósł się do wypowiedzi radnej U. Sawickiej, mówiąc że nie prawdą jest że środki 

zdjęte z modernizacji  III i IV piętra budynku przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu zostały 

przeznaczone na infrastrukturę drogową w Myśliborzu, ponieważ środki te grupa radnych 

przeznaczyła na infrastrukturę drogową całego powiatu. Środki te nie pozostały w gminie 

Myślibórz w całości.  

 

Radny -  Andrzej Potyra 

złożył następujący wniosek do Zarządu Powiatu; wniosek w sprawie  przeprowadzenia 

termomodernizacji  budynku byłego internatu ul. Szosowej w Barlinku. (Załącznik Nr 16 do 

protokołu); 

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

przekazała Wiceprzewodniczącemu Rady R. Dudkowi, że w swoim postępowaniu wobec 

radnego nie ma złej woli.  

Radnemu F. Łukasikowi odpowiedziała, że sesje zwoływane są na godziny popołudniowe na 

prośbę radnych ponieważ radni pracują.  

Kolejno przekazała, że chciałaby żeby zachowywać kulturę podczas sesji. Jest zbulwersowana 

tym co było dziś podczas sesji. Jest przeciwna takim metodom. Zwróciła uwagę, że Starosta 

poruszyła kwestie toczącego się postępowania prokuratorskiego wobec poprzedniego dyrektora 

Centrum Usług Wspólnych, ale nie mówi o kolejnym postępowaniu prokuratorskim osoby 

blisko współpracującej ze Starostą.  

 

Radny – Krzysztof Mrzygłód  

przekazał, że jest przeciwny żeby dzielić pieniądze powiatowe na  poszczególne miasta. Jeżeli 

środki finansowe były przeznaczone  na budynek byłej Bursę Szkolnej  to środki te należy 

przeznaczyć na cały powiat. Dodatkowo Gminy powinny z powiatem współpracować pod 

kątem partycypowania w kosztach.  

 

Nikt więcej  z radnych nie zabrał głosu. 

 

Ad. 15 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła XXXIV sesję Rady Powiatu  

w Myśliborzu.  

Obrady zakończyły się o godz. 2
15

. 

 

Płyta audio z nagraniem z XXXIV sesji Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 28.02.2017r. 

stanowi załącznik nr17  do Protokołu.  

 
 

 

Protokołowała: 

Janina Sidor 


